
JYVÄSKYLÄN YLIOPISTON KEMISTIT RY - HALLITUKSEN KOKOUS 7/2021 1/5

05.05.2021 Coppius Radicalius klo 16:15

Läsnä:
Santeri Neuvonen puheenjohtaja
Anna Luttinen sihteeri
Risto Peltonen
Aino Askola
Veera Viitanen
Oona Auvinen
Olli Puhtimäki
Eeva-Leena Myllykangas
Junnu Koiranen
Hilma Rantakangas

Läsnä: Jawad el Hamrou (saapui kohta 5.3.)

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:15

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan/muutoksin.

4. Ilmoitusasiat
- Sääntömuutos lähtenyt Patentti- ja rekisterihallituksen, PRH:n käsittelyyn
- Edelliset JYY:n avustukset olivatkin opinkiven varausmaksujen palautuksia.
- Bra ei ole vastannut. Tehdään sopimukset Sohwin kanssa ja sitten toivottavasti

Teerenpelin.
- Hallitus voi käydä JYY:n toimistolta Ilokiveltä hakemassa avaimet.

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: 4622,48 €
Kassassa: 58,50 €

5.2. Fuksikirje ym. fukseihin valmistautuminen
5.2.1. Tervetulo-kirje

Päivitetään ajan tasalle. Tässä linkki:
https://docs.google.com/document/d/1BBmWlIQv2aIheWODVplJvRJv4Q0gMNe5
/edit#
Radikaalin discordin QR-koodi voitaisiin lisätä

https://docs.google.com/document/d/1BBmWlIQv2aIheWODVplJvRJv4Q0gMNe5/edit#
https://docs.google.com/document/d/1BBmWlIQv2aIheWODVplJvRJv4Q0gMNe5/edit#
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5.2.2. Inventaario
Kuinka paljon takkeja tarvitaan aloittaville fukseille ensi syksyksi? (tieto kesän
kokoukseen) Aino tekee inventaarion ja arvioi samalla tarvetta. Normaaleja
suojalaseja ei ole vieläkään tullut.

5.2.3. Alkukeitoksen aktiviteetteja hallitukselle
Hallitus-tutorit vapautettu näistä tehtävistä (puoliksi)

5.2.3.1. Kampuskisa
Kampuskisojen aikaan yleisesti jaetaan labratakit ja -lasit
(Aino+3). Näitä jakamaan tarvittaisiin min 2 henkilöä (riippuen
rajoituksista). Haalarien sovitus ja tilaus on myös tässä
yhteydessä, joten joku sitä rastia pitämään (Oona yrkän
vastuussa ja Junnu). Voi olla myös muuta hauskaa ohjelmaa
jota meitä voidaan pyytää järjestämään.

5.2.3.2. Radikaalin esittely
Puheenjohtaja ilmoittautuu esittelemään radikaalin ja sen
toiminnan. Valmistelee myös uuden dia-esityksen.

5.2.3.3. Alkukeitoksen tapahtumat
Alkukeitoksen ajan tapahtumat ilmoitettu Piialle erikseen.

5.3. Korona-ohjus merkit ja dekat
Pidetään päivystys kirjaston ja orgaanisen labrojen välisellä sisäpihalla ti 11.5. klo
11-14. ja loput jaetaan kesätapaamisissa houkuttimena. Tilaus-forms on valmiina. Aino
laittaa sähköpostin. Dekat voitaisiin laittaa myyntiin, koska niitä on paljon. 1e/kappale
viitteellä 21092.

5.4. Puheenjohtajan palautekysely
Hallituslaisia pyydetään vastaamaan puheenjohtajan palautekyselyyn hallituksen ja
puheenjohtajan toiminnasta.

Linkki kyselyyn: https://forms.gle/23z4H2P1G3sShRxf6

5.5. Kehityskeskustelu
Puheenjohtaja haluaa kokeilla ottaa radikaalin toiminnassa käyttöön
kehityskeskustelut, joissa käydään läpi kevätkausi ja miten toimintaa voisi
henkilökohtaisesti parantaa syyskaudella. Kehityskeskusteluihin osallistuu
keskustelijan lisäksi puheenjohtaja. Kehityskeskustelut ovat vapaaehtoisia. Ajan voi
varata doodlesta.

Ajanvaraus:
https://doodle.com/poll/aqg65cvqv8qyexzc?utm_source=poll&utm_medium=link

Kehityskeskustelupohja:
https://docs.google.com/document/d/1iuZidTgMyLIo3e0pgI6BUE9e5g6EU-AdmWcwQ

https://forms.gle/23z4H2P1G3sShRxf6
https://docs.google.com/document/d/1iuZidTgMyLIo3e0pgI6BUE9e5g6EU-AdmWcwQ2r2KzU/edit?usp=sharing
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2r2KzU/edit?usp=sharing

5.6.Tilatiimipalaveri
Olemme päässeet suht hyvään suunnitelmaan ainejärjestötilojen sijoituksesta.
Ehdotuksessa kaikilla ainejärjestöillä olisi omat sivut. Katsotaan meneekö läpi.

5.7. Kopin hankinnat
Edellinen hallitus oli budjetoinut marraskuussa kopille USB-C laturin anastetun tilalle
sekä rikkalapion, harjan ja muovikorin tiskausta varten. Ilmeisesti meidän muuntaja,
johon johto tulee kiinni on myös anastettu. Marraskuussa budjetoitu 20€ johtoon ja 20€
muuhun.  Budjetoidaan 40 €. Aino käy ostamassa.

5.8.Pöytäkirjojen allekirjoitus
Hallituslaisilla aikaa käydä lukemassa pöytäkirjat ja kommentoida tiistain 11.5.
päivystykseen mennessä, jolloin PJ ja sihteeri allekirjoittavat pöytäkirjat.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Haalarimerkkien ompeluilta 19.4.
- Samat naamat kuin illanistujaisissa ja muutama muu

6.1.2. Etätasting 20.4.
- Kolmikko edustamassa Radikaalia, oli ihan mukava tapahtuma. Teerenpeli

vinkkasi yhteistyötä
6.1.3. Among Us -kisa 25.4.

- Järkyttävän rekryämisen jälkeen saatiin kuin saatiinkin pelit. Linkkari voitti mut
keskiarvolta RDK oli bestest.

6.1.4. Fuksiaiset 27.4.
- Olihan sitä siinä, fuksit voi kommentoida mielipidettä: Oli kuulemma ihan

hauska
6.1.5. Sumari 29.4.

- Oli kivaa, RDK voitti palkinnot ja suolan
6.1.6. Vappu kokonaisuudessaan 30.4.-1.5.

- Oli ja meni
6.2. Tulevat

6.2.1. Kesätapaaminen #1 3.7.
- Ehdotuksia? Grillausta at Lounaispuisto / Mattilanniemi?

6.2.2. SuomiPop Jyväskylä 15.-18.7.
- Yleinen muistutus että tätä pääsee kuuntelemaan lähes kaikkialla

Jyväskylässä kunhan on 2km säteellä paikasta Lutakko
6.2.3. Kesätapaaminen #2 31.7.

- Urheilua? Pesis on aina kova sana mutta varusteet saattaa jäädä saamatta.
6.2.4. Melontaretki 6.-8.8.

- Ippe ja Sarkkinen puhuivat tästä, vasta suunnittelun alla, Ippe voinee lisää
kommentoida

6.2.5. Fuksiviikot (vk 34 & 35)

https://docs.google.com/document/d/1iuZidTgMyLIo3e0pgI6BUE9e5g6EU-AdmWcwQ2r2KzU/edit?usp=sharing
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- Aika paljon riippuvuuksia koronan ja yritysyhteistyöhommien takia.
Budjetoidaan Opinkivi 120€. Kampuskisaan porukkaa?

7. Media-asiat
7.1. Ruisku

Ruisku lähtee painoon välittömästi kun pj sen saa Annilta.

7.2.Fuksipassi
Budjetoidaan 120€. Sisältö valmiina, voitaisiin tilata jo nyt. Anni on luvannut taittaa.

7.3. Nettisivuille haalarimerkkien hinnat ja kuvat
Nettisivuilla tällä hetkellä väärät hinnat merkeille. Santeri oli tehnyt fukseille hyvän
taulukon ja ottanut kuvan merkkitaulusta. Anna laittaa nettisivuille.

8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

Opetuksen iltapäivä 12.5. klo 12.00 tänne pitäisi saada palautekyselyiden tulokset.
Veera teke.

8.2. Laitoskokous
Keskusteltiin tiloista ja henkilökunnan sijoittumisesta uuteen kemian laitokseen.
Opetushenkilökunnan huoli oli heidän tavoitettavuus: eli jos opetus tapahtuu
“opetuskadulla” onko opetushenkilöstö helposti tavoitettavissa, jos ovat ihan eri
paikassa. Lisäksi oli huoli siitä, onko henkilökohtaiselle ohjaukselle tiloja.

8.3. Valiokunnat
Kv-valiokunnan kutsulinkit eivät tule tarpeeksi ajoissa perille.

9. Muita esille tulevia asioita
PJ muistuttaa hallitusta pysymään sovitussa linjassa ja tekemään luvatut asiat loppuun.

10. Budjetoinnit
● Kopin hankinnat 40€
● Opinkiven varaus 120€ (vko 34-35)
● Fuksipassi 120€

11. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Hyväksyttiin pöytäkirja X/21
Päätös: Hyväksytään päivystyksen yhteydessä

12. Seuraava kokous
3.7.  AgB301
#1 kesätapaamisen aikana

13. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 17:11.
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Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____                                                        _____/____/______

_________________________ _______________________________
Santeri Neuvonen, puheenjohtaja 2021 Anna Luttinen, sihteeri 2021


